
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 534

Ministeren bedes oplyse det senest mulige skøn over, hvor meget mindre pro-

venutabet fra udskydelsen af indfasningen af registreringsafgiften for elbiler

forventes at være i de enkelte år frem mod 2022, sammenholdt med det op-

rindeligt forudsatte i aftale mellem regeringen (V, LA, KF), Socialdemokratiet

og Radikale Venstre om justering af aftalen om de fremtidige afgiftsvilkår for

elbiler og brændselscellebiler af 9. oktober 2015 (nye lempelser for elbiler) fra

den 18. april 2017. Ministeren bedes endvidere, idet omfang det er muligt,

vurdere, hvor stor en del af det mindre provenutab, der skyldes aftalen om

omlægning af bilafgifterne mellem Regeringen (V, LA og KF) og Dansk Folke-

parti fra den 21. september 2017.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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